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《爱丽丝漫游奇境记》

内容概要

Seeing a rabbit run across a meadow is not so surprising. But when that rabbit is wearing clothes and talking out
loud, Alice has to follow him and find out where he 's from. Down the rabbit hole she goes and on to the oddest
adventures a little girl has ever had.    Come along with Alice and meet some of the most unusual, whimsical, and
delightful characters you will ever find in the pages of a book!
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作者简介

查尔斯·拉特维奇·道奇森（笔名刘易斯·卡罗尔）这位生活在维多利亚女王时代中期的作家，其本
人就像他写的《爱丽丝漫游奇境记》一样不可思议，因为他似乎过着两种截然不同的生活。
    道奇森1832年1月27日出生于英国的达累斯波瑞，他的父亲是一名牧师。家中共有11个孩子，
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书籍目录

作者简介CHAPTER 1.掉进兔子洞CHAPTER 2.眼泪池CHAPTER 3.竞选会议和一个长长的故
事CHAPTER 4.白兔委派小比尔CHAPTER 5.毛毛虫的建议CHAPTER 6.猪和胡椒CHAPTER 7.疯狂的茶
会CHAPTER 8.离开和到达CHAPTER 9.王后的槌球场CHAPTER 10.公爵夫人的话CHAPTER 11.假甲鱼
的故事CHAPTER 12.龙虾四对方舞CHAPTER 13.谁偷了果馅饼？CHAPTER 14.爱丽丝的证据
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